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 Nieuwsbrief 
 

Algemene vergadering 
 

Door de corona kon de algemene ledenvergadering 
vorig jaar niet doorgaan. Wij hebben de vergadering 
toen digitaal afgewikkeld. Hopelijk kan de jaarverga-
dering dit jaar wel doorgaan. Die vindt plaats op 
woensdag 16 februari om 20.00 uur bij Wim Tij-
bosch, van Schendelhove 9. Wij verzoeken bewoners 
dit jaar om zich vooraf aan te melden.  
 

De agenda is: 
1. Opening 
2. Verslag digitale ledenvergadering 2021 
3. Benoeming bestuursleden  
4. Terugblik over 2021 
5. Financieel verslag over 2021 
6. Begroting 2022 
7. Activiteiten en belangenbehartiging 2022 
8. W.v.t.t.k., rondvraag en sluiting 
 

Nieuw bestuurslid 
Omdat Jan Hendrik Galdiga voor een andere functie 
binnenkort naar het oosten van Nederland verhuist, 
moesten wij op zoek gaan naar een andere penning-
meester. Gelukkig hebben wij Danielle Edelenbosch 
bereid gevonden om hem op te volgen.  
Wij zijn erg blij dat het bestuur versterkt wordt met 
een nieuw bestuurslid. Als u Danielle wilt leren ken-
nen, kom dan naar de algemene vergadering. Daar-
naast bent u natuurlijk ook van harte welkom om uw 
ideeën door te geven of om gewoon te luisteren. 
 

Moedeloos 

 

Het is om moedeloos van te worden. Alweer zijn de 
afgelopen tijd diverse auto’s in onze wijk bekrast. He-
laas is er geen patroon te zien, bijvoorbeeld de plaats 
waar de auto geparkeerd stond, de periode waarin 
het gebeurt of het type auto. Sinds 2020 zijn al 35 
auto’s bekrast! In 2020 waren het er 5 en in 2021 
waren het er 30. En dit zijn alleen nog de bij ons be-
kende krassen. De krassen zijn vooral aangebracht in 

de Nesciohove, Roelantshove, du Perronhove en van 
Schendelhove. Alleen al in de van Schendelhove zijn 
eind vorig jaar rond Kerstmis zes auto’s in één nacht 
bekrast. Wij waren blij dat hiervan (vage) camera-
beelden waren waar de politie mogelijk iets mee kon, 
doen maar helaas heeft het onderzoek van de politie 
niet tot een aanhouding geleid. Wij willen nogmaals 
benadrukken dat cameratoezicht de enige mogelijk-
heid is om dit te stoppen. Als u een camera heeft, 
meld ons dat dan dus aub.  
Als vereniging doen wij er natuurlijk alles aan om een 
einde aan het probleem te maken. Alleen met aangif-
te kan het helaas niet worden opgelost. Wij inventa-
riseren waar en wanneer de krassen zijn aangebracht, 
waar de camera’s staan, wij informeren betrokken 
bewoners, bekijken camerabeelden, delen informatie 
met de politie en wij houden bewoners op de hoogte. 
 

Overigens wordt veel informatie onder de bewoners 
gedeeld via onze WhatsApp-groep. De meeste bewo-
ners zijn al lid daarvan. Als ook u toegevoegd wilt 
worden, stuur dan een verzoekje naar in-
fo@albertshoven.nl. Wij houden u op de hoogte. 
 

Bestrating 

 

Veel bewoners klagen al jaren over de bestrating in 
onze wijk. Onze wijk is echter nog nooit aangepakt en 
de klinkers zijn na 45 jaar versleten. De bestrating zit 
bovendien vol kuilen en is op veel plekken erg lelijk 
geworden door de vele herstelwerkzaamheden. Bij-
voorbeeld na de bomenkap van een paar jaar geleden 
en de nieuwe gasaansluitingen. Een punt dat de ge-
meente regelmatig naar voren brengt is dat de ver-
keerssituatie in onze wijk echt zorgelijk is. Auto’s 
staan vaak zodanig geparkeerd dat de doorgang voor 
de hulpdiensten bij calamiteiten veel te smal is. De 
gemeente heeft binnenkort weer een overleg met 
brandweer, politie en verkeerskundigen over onze 
wijk. 
 

Wij hebben de afgelopen jaren regelmatig bij de ge-
meente bepleit om onze wijk opnieuw te bestraten. 
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In onze contacten met medewerkers van de gemeen-
te wordt steeds aangegeven dat er begrip voor ons is, 
maar ook dat het gemeentelijk budget te beperkt is 
voor herbestrating. De gemeente kiest helaas steeds 
andere prioriteiten.  
 

Volgens de gemeentelijke regels zou dan overigens 
bestraat gaan worden met bruine Mobo betonstraat-
stenen. Onze straten zouden na bestrating dan na-
tuurlijk een andere aanblik krijgen.  
 

Tot slot, wij zouden de kinderkopjes natuurlijk graag 
behouden maar in ieder geval is het behoud van de 
goot (al dan niet met kinderkopjes) voor ons erg be-
langrijk. Die bepaalt immers in hoge mate het aan-
zicht en het karakter van de wijk. 
 

Contributie betaald? 
 

Wij verzoeken u vriendelijk om -als u dat nog niet 
hebt gedaan- alsnog uw contributie over te maken op 
ons rekeningnummer NL36 INGB 0003 7572 49. De 
contributie bedraagt slechts € 12,- per jaar. 
 

 

Sint en pieten bedankt 

 

Na bijna 20 jaar Sinterklaas in onze wijk te zijn ge-
weest geeft Harrie van der Goes het stokje over. Ook 
voor de beide hoofdpieten, Jaap en Robert-Jan was 
2021 het laatste jaar dat zij de Sint hielpen. Wij be-
danken Harrie, Jaap en Robert-Jan heel hartelijk 
voor de vele jaren dat zij dit voor de vereniging heb-
ben gedaan. Omdat Harrie zo lang Sinterklaas is ge-
weest, hebben wij hem een mooie collage op perspex 
gegeven van foto’s van de afgelopen jaren (zie 
www.albertshoven.nl bij Actueel). Overigens ver-
dwijnt het Sinterklaasfeest niet uit de wijk want het is 
ieder jaar weer een hoogtepunt voor de kinderen. 
 

Inwoners-enquête 

 

De gemeente heeft vorig jaar een enquête gehouden 
onder de inwoners van de hovebuurt in Buytenwegh. 
Kort geleden publiceerde de gemeente de uitslag 
daarvan. Die is niet echt verrassend maar toch inte-
ressant. Het blijkt namelijk dat er een erg groot ver-
schil is tussen de hoves in het oostelijk deel van Buy-
tenwegh, het deel waar wij wonen, en de hoves in 
het westelijk deel, het deel waar het winkelcentrum 
ligt en de “dekwoningen”. Dit laatste deel wordt het 

onderzoeksgebied genoemd omdat het onderzoek 
zich daar op richtte. Op allerlei punten scoort ons ge-
bied beter dan het onderzoeksgebied. Zo geeft bij-
voorbeeld 50% van de bewoners in ons deel van de 
hovebuurt het rapportcijfer “goed” voor de directe 
woonomgeving. In het onderzoeksgebied (de weste-
lijke hoves) geeft slechts 15% het oordeel “goed”.  
 

Vergelijkbare cijfers zijn er op allerlei terreinen: 
- Bereidheid om sleutel aan buren te geven bij lange-

re afwezigheid. In het onderzoeksgebied zou bijna 
40% dat niet durven. In ons deel zou slechts een 
kleine 7% dat niet durven. 

- Overlast. In totaal ervaart 95% van de respondenten 
uit het onderzoeksgebied enige vorm van overlast. 
Bij de respondenten uit het overige gedeelte van de 
Hovebuurt is dat 75%. Opvallend is overigens dat 
bijna iedereen wel ergens overlast van ondervindt. 
Zwerfafval, geluid, vernieling, het kan van alles zijn. 

- Samenstelling van de huishoudens. In het onder-
zoeksgebied heeft zo’n 60% van de respondenten 
een of meer thuiswonend kinderen van 18 jaar of 
ouder. In ons deel van de Hovebuurt geeft zo’n 60% 
aan een of meer kinderen van 4 tot en met 11 jaar 
thuis te hebben wonen. 

 

Wilt u de hele enquête lezen, ga dan naar onze site 
www.albertshoven.nl (bij Actueel). 
 

Trapreparatie 
 

Enkele traptreden van de open trap naar de 1e ver-
dieping zakken door. Zijn er bewoners die dit hebben 
laten repareren? Bedrijven die ik heb benaderd ko-
men niet voor het repareren van een paar traptre-
den. Zijn er bewoners die ervaring hebben met dit 
herstel? Erwin de Regt, erwinderegt@hotmail.nl.  
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